
 
 
 
 
                                                                    Hovedlaget 

Hovedsponsorer: 

  

 

Saksliste og saksdokumenter årsmøte 15. mars kl. 18.00  - Skodje IL sitt klubbhus 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene  
Sak 2: Velge dirigent(er)  
Sak 3:  Velge protokollfører(e)   
Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen   
Sak 5:  Godkjenne innkallingen  
Sak 6:  Godkjenne saklisten  
Sak 7:  Idrettslagets årsberetning, styrets økonomiske beretning og gruppeårsmeldinger  
Sak 8:  Behandle  

Sak 8.1 Idrettslagets regnskap   
Sak 8.2 Behandle kontrollutvalgets beretning  

Sak 9: Behandle forslag og saker  
  Ingen innkomne saker      
Sak 10: Fastsette medlemskontingent og fullmakt til å fastsette treningsavgift i gruppene 

Sak 11: Vedta idrettslagets budsjett  
Sak 12: Behandle idrettslagets organisasjonsplan   
Sak 13: Foreta følgende valg:  

13.1 Styre:  
- leder    
- styremedlemmer   
- varamedlemmer  

13.2 Kontrollutvalg:  
- leder   
- medlemmer  
-[varamedlem)  

13.3 Fullmakt til å oppnevne representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd  
13.4 Valgkomité:  

- leder    
- medlemmer 
- varamedlem  

13.5 Valg av gruppestyrer 
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Styrets sammensetning  
Leder: Jim Leander Hansen   

Nestleder: Odd Brede Langdal  

Styremedlem(mer): Synnøve Solevågseide, Kenneth Nes, Rune Martin Larsen, Anton Molnes  

Varamedlem(mer): Marthe Håhjem Kvale, Gunhild Hareide  

 

Styrets arbeid  
Styret i SIL har avholdt fem styremøter i 2022. Vi har hatt mange diskusjonssaker og en del 

vedtakssaker. Bedre samarbeid mellom særgruppene spesielt med hensyn til de yngste årsklassene 

har vært et viktig tema. Det har resulterte i et forbedret tilbud som innføres fra høsten 2023 hvor 6 

og 7 åringer tilbys fotball, håndball og idrettsskole (SIL allidrett fra 2023) i en pakke til en lavere pris 

enn i dag. Tiltaket håper vi vil gi et bredere sportslig tilbud samtidig som vi senker kostnadene for 

medlemmene våre. 

 

I 2022 inngikk styret avtale med Ålesund kommune om å ta over ansvaret for og inntektene knyttet 

til reklame i Gomerhallen. Kjærkomne inntekter som blir fordelt på brukerne av hallen. 

 

Styret har også vurdert ulike fakturerings- og kommunikasjonsplattformer for idrettslaget og 

idrettslagets medlemmer. Et arbeid som også vil pågå i 2023.  

 

Hovedstyret har også bidratt til ferdigstilling av sykkelbanen ved å forskuttere midler for 

ferdigstilling. 

 

Det har også blitt arbeidet aktivt med å synliggjøre den enorme dugnadsinnsatsen som legges ned av 

Skigruppa knytta til løypekjøring og anna dugnadsarbeid i bygda i Svartløkområdet. Det er også 

meget positivt at gruppa har fått opparbeida en flott gapahuk i området til fri benyttelse takka være 

gode sponsorer og støttespillere. 

 

Videre vedtok styret å pusse opp sal i 1. etasje i klubbhuset for å gi våre medlemmer og leietakere et 

mer tidsriktig lokale, og derigjennom håper vi på mer bruk fremover. 

 

I 2022 har hovedlaget fortsatt med å finansiere opprusting av stadionanlegget knytt til 

serviceanlegget og sykkelbanen. Et arbeid vi håper vil ferdigstilles i 2023. 
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Idrettslagets organisering  
SIL er organisert som et fleridrettslag med ett hovedstyre bestående av representanter fra de ulike 

gruppene, samt fem aktive grupper med gruppestyrer. Idrettsskolen ligger under hovedstyret. Videre 

organisering som følger i 2022: 

 Medlemmer i valgkomité: Siv Torheim og Siv Dyrøy  
 Medlemmer i kontrollutvalg: Christoffer Astad Sve og Martin Hågensen  
 Sportslig utvalg (består av sportslige ledere i de ulike gruppene) 
 Grupper i SIL: Fotballgruppe, håndballgruppe, idrettsskole, bordtennisgruppe, 
innebandygruppe, skigruppe  

 
 

Sportslig aktivitet i SIL  
SIL sin målsetning er å skape idrettsglede for alle. SIL er en breddeklubb som favner om flere idretter 

og mennesker i alle aldre. Hovedmålet er å skape et kvalitetsmessig godt idrettstilbud i de 

idrettsgrener SIL til enhver tid tilbyr. Samtidig skal vi legge til rette for at flest mulig får benytte seg av 

vårt tilbud. Som klubb har vi mange aktive i de yngre årsklassene, og stor aktivitet i hallen og på 

stadion. Nærmere om den sportslige aktiviteten er beskrevet i de årlige meldingene fra gruppene. 

 

Medlemstall  

SIL har hatt en stabil medlemsmasse over tid. I 2022 fikk vi en liten økning i antall medlemmer 
sammenlignet med 2021 hvor vi hadde en stor nedgang fra året før. Styret har stor tro på at det nå er 
flere som finner tilbake til idretten etter pandemiåra.  
 
Idrettslaget rekrutterer godt i de yngste årsklassene, men i ungdomsklassene er frafallet stort og vi 
må i 2023 iverksette tiltak for å demme opp for denne utviklingen. En problemstilling som alle 
gruppene i idrettslaget nå arbeider aktivt med. 
 

Oversikt antall aktive 2022: 

  0-5 år  6-12 år  13-19 år  20-25 år  26 år ogeldre  Totalt  

Kvinner  9  132  80  9  142  372  

Menn  10  135  64  16  137  362  

Totalt  19  267  144  25  279  734  

 
Medlemsutvikling: 

  2016  2017  2018  2019  2020  2021  

Kvinner  307  352  373  411  413  344  

Menn  326  397  408  398  411  351  

Totalt  633  749  781  809  824  695  
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Håndballstyret for sesongen 2021/2022: 
Leder:      Kjetil Solem (valgt mars 2021) 
Nestleder / dommerkontakt:  Synnøve Solevågseide  
Sportslig ansvarlig:   Maria Eriksen Hjelvik (valgt mars 2021) 
Økonomi:     Sissel Osdal  
Arrangement:    Lise Skillestad  
 
Håndballstyret for sesongen 2022/2023: 
Leder/Dommerkontakt:  Synnøve Solevågseide  
Nestleder/Arrangement:  Gunhild Hareide  
Sportslig ansvarlig:   Maria Eriksen 
Styremedlem:    Kjetil Solem 
 

Styrets arbeid 

Styremøter 
Styret har i løpet av sesongen hatt jevnlige styremøter, og innkomne saker har da blitt 
behandlet løpende. Vi har hatt fysiske møter og i tillegg hatt drøfter, dialog og løst 
problemstillinger via andre kommunikasjonskanaler.  
 
Aktivitet 
Serieperiode for Region Midt gjennomføres mellom 15. september til 15. april. Videre blir turneringsperiode 

primært satt opp fra 16. april til 14. september.  

Deltagelse i serie/cup: 
Vi hadde påmeldt 8 lag til seriespill i sesongen 2021/22 og 10 lag for sesongen 2022/2023 
I tillegg har Skodje IL lag i årsklassene født 2015 og 2016. 
Årskullet 2014 har valgt å slå seg sammen med J9 som har tilbud om å delta på turneringer i 
minihåndball gjennom sesongen, etter eget ønske.  
 

Oppmeldte lag sesong 2021/2022: Oppmeldte lag sesong  2022/2023: 

 J15              (født 2006/2007) J16             (født 2006/2007) 

J 13  - 2 lag (født 2008) J 14   - 2 lag  (født 2008) 

J12              (født 2009) G14           (født 2009) 

G12             (født 2009)  J13            (født 2009)  

J11              (født 2010)  J12            (født 2010/2011)  

G10             (født 2011 og 2012)  G11           (født 2011/2012) 

J9                 (født 2013)  J11            (født 2011/2012) 

 J10            (født 2011/2012) 

 J9              (født 2013) 
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Styrets beretning 

Håndballgruppa har etter oppstart av 22/23 sesongen nå kommet seg tilbake til normalen 

etter noen år preget av mindre aktivitet. Det var fremdeles noen restriksjoner i forhold til 

dette i starten av 2022, men vi er nå veldig glad og takknemlig for at sesongen 22/23 har gått 

som normalt.  

 

Styret har hatt fokus på å skape godt samarbeid og håndballglede i Skodje IL.  

Det oppleves godt samarbeid mellom lagene på tvers av kjønn og aldersgrupper, og 

håndballgruppa har mange engasjerte foreldre som bidrar og utøver godt trener- og lagleder 

arbeid. Det merkes en positiv kulturendring i håndballgruppa med god dialog på tvers av 

laga. Dette er vi stolte av!  

 

Gjennom 2022 har håndballgruppa arrangert og deltatt i ulike arrangement, og vi ønsker å 

fremheve: 

 

 Skøyespretten: Da årlig minitunering ikke lot seg gjennomføre, etablerte vi 

Skøyespretten, en åpen trening for barn i de yngste årsklassene. Det var godt 

oppmøte og mange barn fikk teste ut øvelser med ball i hånd. 

Godtrekrutteringstiltak!  

 

 Flere lag deltok på Cup ved sesongavslutning våren/sommeren 2022. Vi hadde lag 

som deltok på Cup i Stryn, Kristiansund, Trondheim og i Gøteborg. Noen lag deltok 

også på Ålesundscup og Cup i Florø i forbindelse med oppstart av sesong høsten 

2022. 

 

 Stand på Skodjedagene 2022: Håndballgruppa stilte med stand, der vi hadde lagt til 

rette for leik og konkurranse både for voksne og barn. I samarbeid med Aktiv Trening 

hadde premiering. Dei eldste laga stilte velvillig opp med dugnadsmannskap og 

skapte god stemning på stand. 

 

 Avkast 2022 ble gjennomført  i september. Flott oppstartstiltak der nye og gamle 

medlemmer samles, der alle lag presenteres og mye dans, lek og moro. 

Arrangementet ble avsluttet med håndballkamp mellom ungdom og foreldre, og det 

var god stemning i hallen. Et flott og positivt tiltak!   

 

 Høsten -22 inviterte Norges Håndballforbund skoler til å delta på «Kast ballen»-

aksjon, et skreddersydd opplegg for å introdusere flere barn til lek med ball.  
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 Valle Skule deltok på dette i år, men andre skoler som deltok i 2021 brukte tidligere 

erfaringer og fulgte samme opplegg. Håndballgruppa var delaktig i arrangementet på 

Valle, som ble gjennomført i kroppsøvingstimene til 1-3. trinn.  

 

 J16 arrangerte Rema1000 Håndballskole 3 dager i høstferien med stor påmelding og 

mange fornøyde deltakere. Håndballskolen var positivt for rekruttering av nye 

medlemmer og noe vi gjerne vil gjøre flere ganger!  

 

 Håndballgruppa har også hatt egne samlinger for våre eldste målvakter med innleid 

trener 

 

 

Dommerarbeid:  

Det blir jobbet systematisk for å rekruttere og beholde dommere, og det har blitt arrangert 

dommerkurs på Skodje der vi fikk kurset nye Barnekampledere og Dommer1. Vi har en 

positiv og ivrig gjeng dommere som bidrar til et godt og solid dommermiljø på Skodje. Det 

samarbeides med tilstøtende klubber i dommerarbeidet.  

 

Organisering: 

Styret har jobbet med å etablere og utarbeide skriftlige rutiner som skal være lett 

tilgjengelig. Dette arbeidet fortsetter i 2023.  

 

Sportslig: 

Vi har i år startet opp Trenerforum. Her samles alle trenere i gruppa for å dele sportslige 

erfaringer, utveksler kompetanse og drøfter ulike problemstillinger. Vi legger til rette for 

kompetanseutvikling hos trenere som ønsker dette, og har flere trenere som nå er i gang 

med trenerutdanning..  

 

Rekruttering:  

Vi har i år fått flere nye spiller også på de eldste laga våre.  

Vi ser et godt miljø med positive og fornøyde håndballspillere, som møter opp på hverandres 

kamper og heier hverandre fram. Selv om vi ikke er den håndballklubben som vinner flest 

kamper, så vinner vi mye med godt vennskap, lagspill og positive og gode holdninger. Dette 

er vi veldig stolte av!  

 

Økonomi håndball 2022 

Håndballgruppa har i år hatt et positivt resultatregnskap, etter røde tall i 2021. 

Det er fremdeles litt differanse mellom faste utgifter og faste inntekter, men variable 

inntekter som f.eks vårlotteri og kioskinntekter har bidratt til at vi har overskudd i 2022. 
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Uten alle våre flotte og engasjerte dugnadshelter hadde det ikke vært mulig å holde liv i 

håndballgruppa.  

 

Styret vil derfor gi en stor takk til trenere, lagledere, foreldre, dommere og ikke minst takk 

til aktive medlemmer som bidrar til å vi skaper håndballglede i Skodje IL.  

Vi vil også fremheve og takke alle våre flotte supportere som fyller opp tribunene i 

Gomerhallen på alle kamper og heier oss frem. Heia Skøye! 

 

 

Skodje, 25.02.2023 

Synnøve Solevågseide, Skodje IL Håndball 
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Gruppens årsberetningen 
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Styrets sammensetning 

Leder: Kenneth Nes 

Nestleder: Jeanette Valde 

Styremedlem(mer) og varamedlemmer:Linda Strømmen Reknes 

 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 1styremøter hvor 2… saker er behandlet. 

 

Aktivitet: 

 Barnegruppa har hatt ukentlige treninger. Representanter 
fra innebandy forbundet har tidvis vert innom for å bidra 
Linda med arbeidet som ho gjør.  Dei har ogso deltatt på 
noen turneringer i regi av andre innebandy klubber,med 
fokus på barneidrett.   

 
Voksengruppa trener 3 dager i uka. 2 dager i 
Gomerhallen,og 1 dag på Grytastranda montesorri skule. Vi 
har hatt noen få som har vert med på ei turnering 3 vs 3. 
dette er noe vi kommer til å bli med mer på. Skal ogso prøve 
å delta på diverse cupper. 

 
Vi kommer til å holde nivået på ett nivå som gjør at dette er 
en sport som alle kan ver med på. 
 
Linda driver ogso med ett prosjekt for å prøve å få fleire 
damer inn i sporten,og skal i April arrangere en 
treningskamp med damer fra andre klubber i området 
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Gruppas sportslige/idrettsmessige resultater: 

 

 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål 

Barnegruppa har mål om å få opp anntall medlemmer,og bli med på diverse turneringer.  

Medlemstallet er dessverre noe synkende,men dei holder aktiviteten likevel 

 

 

Medlemstall 
Medlemsoversikten må vise antall aktive tilhørende gruppa – sortert på ulike aldersklasser. Gruppa 

sitt totale medlemstall må også framkomme.  

 

 

 

 

 

 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner  3     

Menn  6 2  15 17 

Totalt  9 2  15 26 

 

Gruppa sin økonomiske situasjon 

Barne gruppa har brukt noe peng det siste året. Det er invistert i diverse drakter,briller , baller og 

keeper utstyr.  Ting som innebandy gruppa vil handle kommende år,er bare noen småting.  Vi kar 

peng på konto, og sunn økonomi 

 









  
 
 

Årsmelding for Skodje IL Bordtennis 
 
 
Leder:     Anton Molnes 
Trenere:   Lennie Johansson  
Utstyr- og mediaansvarlig: Lennie Johansson 

 

Spillerstallen: 
Det er god utvikling på de som er med, vi har fått flere nye medlemmer i voksen alder, og 
også noen nye yngre medlemmer.  
  

Sesongen:  
Skodje IL Bordtennis deltar fremdeles i 2. divisjon i nasjonal lagserie 2, sammen med lagene 
fra Trondheim 2, Fornebu 3, Tromsø, Rana, B72 2, Sarpsborg og Fokus 4. Vi har i løpet av 
året vært på turneringer både i Lørenskog og på Manglerud.  
 
Vi har i 2022 hatt treninger med to og en halv timers varighet, to ganger per uke. Det har vært 
godt oppmøte på treningene siste halvåret, flere fra den yngre garde har også deltatt.  
 
Vi har hatt en kveldsøkt med gjennomgang av bordtennis-idretten for idrettsskolen. Det er 
flere som viser interesse, og vi er nå ca 15 aktive. 
  
Bordtennistreningen på klubbhuset som startet opp en kort periode fra mars 2020 har ikke 
vært gjennomført i 2022, vi har ikke kommet i gang igjen med dette etter koronapandemien. 
Planen var at dette tiltaket skulle være en hyggelig og sosial møteplass med bordtennis, kaffi 
og litt å bite i, og vi håper å få startet opp igjen denne aktiviteten. 

 
 

Trenersituasjonen:  
Lennie Johansson har stilt opp som trener på de fleste treningene. 
 
 



Økonomi:  
Utfordringen vår er fortsatt å skaffe penger til reise og opphold.  
Vi planlegger å søke om støtte fra ulike støtteordninger, lokale bedrifter og stiftelser, dersom 
vi finner noe som er relevant å søke på. Bordtennis er en dyr idrett å delta i, som følge av 
nødvendig reisevirksomhet for å kunne delta på stevner og i mesterskap. 

 
Sosialt: 
Den sosiale aktiviteten har vært begrenset, vi satser på å bli mer aktive på dette området i 
2023. 

 

Neste sesong:  
Helgen 31. mars - 2. april avholdes siste serierunde i nasjonalt lagspill på Lade i Trondheim. 
Skodje IL Bordtennis har ambisjoner om å  beholde plassen i 2. divisjon. Ellers så er planen å 
delta i Mega cup, et stort stevne som avholdes i slutten av mai, der det bruker å delta spillere 
fra bl.a. Sverige, Danmark og Slovakia. 
 
Vi vil arbeide målbevisst fremover både med finansiering og rekruttering. 
 
 
 
Skodje, 02.03.23 
 
 
 
 
Anton Molnes 
Leder, Skodje IL Bordtennis 
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SAK 10.  

Fastsettelse av medlemskontingent 

Medlemskontingenten har vært uforandra i 3 år. Styret foreslår at medlemskontingenten 

justeres opp med 50 kroner knytt til å dekke noe av de økte kostnadene for idrettslaget 

relatert til stadig økende faste utgifter. Gjeldende fra 2023. 

 

Styret foreslår også å innføre en ordning med støttemedlemskap på kr 150,- for de som ikke 

er aktive i idrettslaget.  

 

Vi gir familier en rabatt for de som er to eller flere i familien. 

 

Hovedmedlemmet betaler kr 400,- 

Resterende (tilsluttede medlemmer) betaler kr 150,- 

 

En familie på tre vil da betale kr 400,- + 150 + 150 = 700,-  

 

 

Fastsettelse av treningsavgift (aktivkontingent) i særgruppene 

 

Styret foreslår at hver særgruppe setter sine treningsavgifter slik at de gjenspeiler gruppens 

faste kostnader. Utgifter utover dette skal dekkes gjennom egenandeler, dugnader eller 

sponsormidler. 

 

Forslag til vedtak: 

Treningsavgiften fastsettes på den enkelte særgruppes årlige møte og gjelder for ett år. 
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SAK 12. 

Organisasjonsplan  

 

 

 

Idrettskolen ligger under hovedstyret 
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SAK 13. 

Skodje Idrettslag – valg – innstilling fra valgnemnd 

13.1 Styreleder: 
  Jim Leander Hansen – 1 år 

             Styremedlemmer: 
             Synnøve Solevågseide – 1 år 
             Anton Molnes – 1 år 
              
             Kristoffer Berg Tennøy – 1 år 
             Kenneth Nes – 1 år 
             Marthe Håhjem Kvale – 1 år 
              
             Varamedlem  
             Odd Brede Langdal  – 1 år 
             Gunhild Hareide       – 1 år 
  
Styret konstituerer seg selv og velger nestleder, og de andre lovpålagte rollene i styret. 

13.2 Kontrollutvalg 

             Martin Aurstad Haagensen – 1 år 

             Christoffer Astad Sve – 1 år 

             Vara: Ronny Lillebø – 1 år 

              

 

13.3       

Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 

representasjonsrett 

Forslag til vedtak: 
Årsmøtet gir fullmakt til styret til å oppnevne representanter i ting og møter der idrettslaget har 
representasjonsrett. 

 

13.4 Valgkomite 

Leder: Siv Merete Torheim – 1 år 

Medlem: Tommie Nylen – 1 år 

Vara: Erik Leandersson 
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13.5 Valg av gruppestyrer 

 

Fotball: 

Vegard N Hjelvik 

Lisbeth Farstad 

Marthe H Kvale 

Odd Brede Langdal        

 

 

Handball: 

Synnøve Solevågseide (leder) ,  

Gunhild Hareide  

Maria Korsnes Eriksen 

Siri Mette Hoff 

 

Innebandy  

Leder: Kenneth Nes 

Nestleder: Jeanette Valde 

Medlem: Linda Strømmen Reknes 

 

Bordtennis: 

Leder: Anton Molnes 

Lennie Johansson 

Siv Merete Torheim 

Piotrek Paczynski 

 

Ski: 

Leder: Arne Erdal Skodje 

Nestleder: Kristoffer Berg Tennøy      

Joar Vadset     

Geir Høyberg 

Vara: Einar Lillebø   

 


